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sprisahania s cieľom povaliť súčasnú vládu,
ako aj z okupovania kresla ministerky
spravodlivosti (VIDEO)
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SLOVENSKO: Šéf OĽaNO a minister financií Igor Matovič obanoval partnerstvo so SaS, keď vyjadril
ľútosť, že jeho strana nezískala vo voľbách viac percent, aby s liberálmi nemusel vstupovať do
koalície.

Ministerka spravodlivosti Mária Kolíková (nom. SaS) sa chodila do Prezidentského paláca intenzívne
dohadovať o tom, ako povaliť vlastnú vládu. V rozhovore pre spravodajskú televíziu TA3 to povedal
minister financií Igor Matovič (OĽaNO).

Podľa neho bola Kolíková súčasťou predstavy Prezidentského paláca o úradníckej vláde a mala tam
zohrávať kľúčovú úlohu. „Márii Kolíkovej som od začiatku držal chrbát. Bola prvým ministrom
na rane, ktorý mal po smrti Lučanského (bývalého policajného prezidenta Milana Lučanského,
pozn. SITA) odstúpiť, lebo to bolo svojím spôsobom aj jej zlyhanie a tiež zlyhanie systému, za
ktorý bola zodpovedná,” povedal Matovič s tým, že koalícia však ministerku podržala aj v takej
ťažkej chvíli.

Na druhej strane sa podľa Matoviča Kolíková jemu, ako aj bývalému ministrovi zdravotníctva
Marekovi Krajčímu (OĽaNO) otočila chrbtom. „Pri prvej príležitosti a bez akejkoľvek príčiny sa
rozhodla, podľa mňa veľmi neférovo, bojovať proti Marekovi Krajčímu a potom aj proti
mne,” dodal.

 

 

Matovič zároveň pripomenul, že podľa koaličnej zmluvy prináležia strane SaS tri ministerstvá a
rezort spravodlivosti bol pridelený strane Za ľudí.

Kolíková tak momentálne podľa neho „okupuje kreslo, ktoré jej nepatrí”. „Musíme tento
problém vyriešiť,” povedal. Zároveň skonštatoval, že by malo byť na rozhodnutí SaS, ktorého
rezortu sa nakoniec vzdá.
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Matovič banuje koalíciu so SaS

Konflikty v koalícii, ktoré sa riešia na verejnosti, nepomáhajú dôveryhodnosti vlády. No na druhej
strane je to úprimné, ľudia vidia do “kuchyne” politiky a tiež to, že nedochádza k tajným
“biznisovým” dohodám.

V rozhovore pre TASR to uviedol líder OĽaNO a minister financií Igor Matovič. Dodal, že pred
parlamentnými voľbami sa mohli spolu so Sme rodina a Za ľudí snažiť o lepší výsledok, aby nemuseli
ísť do koalície so SaS.

Vládnu koalíciu označil Matovič za talianske manželstvo. Je to však podľa neho úprimné. „Ľudia
vidia priamo do kuchyne politiky, nič neskrývame, všetky problémy sa ventilujú na
verejnosti. Mnohých ľudí to možno otravuje. Na druhej strane nemáme zákulisné
dohadovačky o biznise, akému mafiánovi dáme ‚NAKU‘, aby nám sledoval opozičných
politikov. Nerobíme to, čo robili tí pred nami. Vedeli sa na biznise dohodnúť potichu za
zatvorenými dverami a na verejnosti vystupovali uhladene a slušne,“ pripomenul. Upozornil,
že za rok a trištvrte nemá táto vláda ani jednu korupčnú kauzu.

„Jasné, že v tom strese z COVID-u môžu mať ľudia pocit chaosu a to, že ventilujeme
problémy na verejnosti a tiež to, že máme SaS, ktorá si postavila cieľ svojho bytia v politike
na tom, že percentá si bude vyrábať kritizovaním opatrení svojej vlastnej vlády. Áno, nám to
pripadá choré, ale na druhej strane, ľudia majú ‚kukátko‘ priamo do zákulisia politiky,“
podotkol líder OĽaNO.

Matovič si myslí, že pred voľbami sa mali viac snažiť o ešte lepší výsledok, aby nemuseli vstupovať do
koalície so SaS.

„Podpisujem sa pod to, viackrát sme si s Borisom (Kollárom, pozn. TASR) a Veronikou
(Remišovou, pozn. TASR) povedali, prečo sme sa viac nesnažili, nemuseli by sme tu mať 5- až
6-percentnú SaS, ktorá si rok a pol robila kampaň na boji proti vlastnej vláde. Posledný
týždeň OĽaNO radšej vyplo kampaň, lebo sme videli, že keď to preženieme, budeme mať
príliš dobrý výsledok a nebudeme mať koaličných partnerov, lebo ich utopíme pod päť
percent. Teraz to trochu banujem, mali sme radšej zabrať, mať ešte päť percent viac a boli
by sme ako Slovensko míľové kroky vopred,“ skonštatoval.
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